
Side 1 
 

Ordinært Afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling LAB Virumgaard 

Møde den 16.01.2025, kl. 19.00 til 21.00 i Bestyrelseslokalet 

 

ÅBENT Referat 

Deltagere Bestyrelsen + Claus og Dennis 

Fraværende  

 

Referent Gustav Vinther-Jørgensen 

 

Emne 
 

Beslutning Tovholder 

Godkendelse af referat Referatet fra sidste møde er godkendt og lagt på hjemmesiden.  

 

  



Side 2 
 

 

Punkter med 
deltagelse fra 
ejendomskontoret 

  

 Justeringer af budget 
 
Vi bibeholder reduceringen af kontoen til vikartimer (konto 114) fra 160 t.kr. til 80 t.kr. Det svarer til at der 
fjernes cirka 220 mandetimer. Anbefalingen fra driften var at bevare kontoen på 160 t.kr. da det giver 
fleksibilitet i forbindelse med sygdom, ferie og pasning af de grønne områder. Samtidig er der også en risiko 
for at brugen af eksterne håndværkere vil stige og derved medføre en udgift på en anden budgetpost. 
 
Der var dog flertal i bestyrelsen for at reducere kontoen i det kommende budgetår med henblik på at holde 
huslejestigningen så lille som muligt. I forbindelse med udarbejdelsen af budgettet for 26/27 vil vi så 
evaluere i samarbejde med driften og beslutte om reduceringen skal gøres permanent. 
 
For: Teis, Anne-Lise, Lene, Niels 
Imod: Gustav, Bente, Rolf 
 

Gustav 

 Udlejning af lægehus 
 
Lægen er flyttet ind og der har ikke været behov for større ændringer af lejemålet. Der er blevet indsat et 
nyt trinette da det eksisterende var +30 år gammelt og ikke havde mulighed for at få plads til en 
opvaskemaskine. 
 

Gustav 

 Parkering i forbindelse med den nye børnehave på spejdergrunden 
 
Vi afventer at sagen bliver klar til behandling i byplansudvalget. 
 

Bente 
Anne-Lise 

 Varmeregnskab 
 
Vi afventer fortsat en mødedato fra DAB. Gustav har rykket for at få en dato. 
 

Jørgen 
Anne-Lise 

  



Side 3 
 

 Renovering af badeværelser 
 
Claus har indhentet tilbud på at få opstillet en toiletvogn i forbindelse med renoveringen af badeværelse. 
Det vil beløbe sig til cirka 21 t.kr.  
 
Forslaget vil blive formuleret sådan at der vil være en fast periode i enten foråret eller efteråret hvor 
badeværelset kan renoveres hvis man ønsker toiletvogn. På denne måde kan en enkelt toiletvogn bruges af 
flere beboere og vi undgår unødige udgifter og gener for de øvrige beboere. Samtidig vil det også være 
muligt at sørge for at gæstehuset ikke er udlejet og på den måde gøre endnu et toilet/bad tilgængeligt for 
den gruppe beboere der for renoveret badeværelser. Det vil i alle tilfælde være den eller de beboere der 
ønsker toiletvognen opstillet der vil skulle dække udgiften som en del af prisen på renoveringen. 
 
Kan man leve uden toiletvogn og adgang til gæstehusets bad/toilet er det beboeren frit for at få 
renoveringen foretaget på andre tidspunkter af året. 
 

Gustav 

 Boligtyper/plantegninger til hjemmesiden 
 
Ejendomskontoret har fået scannet mapperne og opgaven med at få det gjort klart til hjemmesiden ligger nu 
hos Teis. 
 

Teis 

 Vedligehold/opgradering af fælleslokaler 
 

• Udgifter til musikanlæg er steget fra 30 t.kr. til 50 t.kr. grundet ønske om at kunne justere volumen 
individuelt i de to lokaler samt at sikre at det er muligt at tilkoble eventuelle mikrofoner, projektorer 
eller andet fremtidigt udstyr. Bestyrelsen godkendte den øgede udgift. 

• I forbindelse med udskiftningen af musikanlægget blev det foreslået at flytte skabet fra den 
nuværende placering til hjørnet mellem køkkenvæggen og væggen ud til gangen. Altså i nærheden 
af hvor varmepumpen også er installeret. Bestyrelsen godkendte dette forslag. 
 

Rolf 
Jørgen 

Nick 
Lene 

  



Side 4 
 

Punkter uden 
deltagelse fra 
ejendomskontoret 

  

 Afdækning af behov og muligheder for bedre isolering (Tilfredshedsundersøgelse) 
 
Følgebrevet til undersøgelsen blev foreløbigt godkendt med aftale om at den endelige version ville blive sendt 
til bestyrelsen til et sidste eftersyn før det blev offentliggjort. 
 

 
Teis 

Jørgen 

 Nortec vaskerier 
 
DAB har oplyst at kontrakten bør godkendes på et afdelingsmøde. Derudover har de følgende kommentarer 
på kontrakten: 
 
Pkt. 1: Konkretiser gerne, hvilke adresser vaskerierne ligger på. Det fremgår i den gamle kontrakt, at det angår 
3 adresser. 
 
Pkt. 8: Afdelingen hæfter for, at Nortec har en årlig omsætning på op til 77.762 kr., hvis lejerne bruger mindre 
end det. Det stod ikke i den gamle kontrakt, og det skal I være opmærksomme på, hvis lejerne ikke bruger 
vaskeriet i det omfang. 
 
Pkt. 11: Der er en bindingsperiode på 15 år, hvilket er uhensigtsmæssigt lang tid. Der er en frikøbsklausul, 
men afskrivningerne løber over 15 år modsat den tidligere kontrakt, hvor det ”kun” var 12 år. Juridisk afdeling 
anbefaler som hovedregel ikke aftaler på mere end 10 år, men det skal vurderes konkret. 
 
Bilag A: De eksisterende strygeruller repareres ikke udover 3.125 kr. pr. rulle, og de erstattes ikke, hvis de 
tages ud af drift. Gælder dog ikke for Astilbehaven. Dette kan blive en udgift for afdelingen. 
 
Bilag B: Ejendommen hæfter for et evt. merforbrug som Nortec har haft for el, vand og gas, hvis det 
overstiger det budgetterede årsgennemsnit. Vær opmærksom på dette, idet priserne kan svinge meget. 
 
Gustav har forespurgt om især noterne til pkt. 8 samt Bilag B er nye tilføjelser til kontrakterne eller om de 
samme noter også er gældende for den nuværende kontrakt. Derudover har vi bedt om en sammenligning 
med den kontrakt der er indgået i Bøgeparken sidste år. 
 

Rolf 

 



Side 5 
 

Faste Punkter   

 Havegruppen 

 

Intet nyt siden sidst 
 

Anne-Lise 
Bente 

 Motionsklubben 
 
Intet nyt siden sidst 
 

Niels 
Jørgen 

Rolf 

 Nyt fra LAB 
 
Intet nyt siden sidst 
 

Gustav 

 Nyt fra grundejerforeningen 
 
Der er indkaldt til det årlige grundejerforeningsmøde den 04/02. 
 

Gustav 

  



Side 6 
 

Øvrigt   

 Julefrokost 
 
Julefrokosten er fastlagt til den 24-01 og afholdes på Willys Bistro. 
Alle har nu meldt tilbage at de ønsker at deltage. Vi bliver altså 7 fra ejendomskontoret og 8 fra bestyrelsen. 
 

Rolf 

 Mødedatoer 
 

• 16-01-25 – Bestyrelsesmøde 

• 20-02-25 – Bestyrelsesmøde 

• 06-03-25 – Afdelingsmøde 

• 20-03-25 – Bestyrelsesmøde 
 
Yderligere mødedatoer vil blive fastlagt den 20-03-25. Som udgangspunkt dog den 3. torsdag i hver måned. 
 

 

 Kommende punkter 
 

• Opdatering af pris for facaderenovering 

• Sundhedscheck 

• Temadag om samarbejdet mellem bestyrelsen, ejendomskontoret og beboerne. 
 

Gustav 

 


